

Mozart Dinner Concert • Barocksaal St. Peter

Sorgfältig zubereitet nach **Rezepten der Mozartzeit**, genießen Sie ein Lemoni-Supperl mit Rosmarinknödel, Brust vom gebratenen Capaun und halbgefrorenes Honigparfait.

Zwischen den Gängen erleben Sie ein **Mozart-Konzert in höchster musikalischer Qualität**. In der hervorragenden Akustik des Barocksaals musizieren zwei Opernsänger und fünf Instrumentalisten aus den großen Mozart-Opern „Die Zauberflöte“, „Don Giovanni“ und „Figaros Hochzeit“.

Der **kerzenerleuchtete Barocksaal** liegt im Stiftskulinarium St. Peter, das im Jahr 803 erstmals urkundlich erwähnt wurde.

Auch die Familie Mozart speiste hier einst.



Enjoy a **dinner carefully prepared according to recipes of Mozart's time**: lemon chicken soup with rosemary-curd cheese-dumpling, breast of roasted capon (chicken) and semi-frozen parfait of honey.

Between the courses you will experience a **Mozart concert** of the highest musical quality. In the outstanding acoustics of the Baroque Hall two opera singers and five instrumentalists perform arias and duets from the great **Mozart operas** "The Magic Flute", "Don Giovanni" and "Figaro's Wedding" as well as „A little Night Music“.

The **caandlelit Baroque Hall** is located at the restaurant **St. Peter Stiftskulinarium**, Europe's oldest restaurant first mentioned in 803 a.d. Also the Mozart family used to dine here.

Konzertort • venue

Barocksaal (Baroque Hall) • St. Peter Stiftskulinarium • Erzabtei St. Peter (St. Peter's abbey) Sankt-Peter-Bezirk 1/4 • 5020 Salzburg • [google maps](#) plus code: Q2WV+RM Salzburg

Preise prices

Regular
€ 69,-

Student (<26)
€ 54,-

Kind • child (<14)
€ 46,-

VIP -Exclusive
€ 118,-

*inkl. 3-Gang-Menü, Platzreservierung • ohne Getränke • VIP: inkl. Gourmet-Menü, privater Tisch, 1 Glas Champagner
incl. 3 course-Dinner, reservation • drinks not included • VIP: incl. Gourmet-Dinner, privat table, 1 glass of Champagne*

Konzerte 2020

Jänner - Dezember • Beginn: 19.30 h
Alle Konzerttermine auf www.mdc.co.at
- 5% bei Online-Buchung mit Code F05

Schedule 2020

January - December • concerts start at 7.30 pm
See all concert dates on www.mdc.co.at
Save 5% by booking online with the code F05

tickets

Reservierung empfohlen • reservation recommended

ONLINE BOOKING: www.mdc.co.at
phone +43 662 82 86 95

Mozart
DINNER
CONCERT

STIETSKULINARIUM

BAROCKSAAL



Ein Ausflug in die Mozartzeit. Mit Kerzenlicht, einem Menü nach historischen Rezepten, Künstlern in Rokoko-Kleidung und - natürlich - der Musik von Mozart.

Back to Mozart's time! With a candlelight dinner based on historical recipes, musicians in Rococo clothing and - of course - the music of Mozart.

STIETSKULINARIUM

BAROCKSAAL